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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkanky  

             dne 20. března 2025 

 

 

Přítomni: 

 

 

dr. Myslivcová Fučíková, doc. Lipovský, dr. Kovalíková, doc. Studnička, doc. 

Trojovský, prof. Hubálovský, Ing. Jakubík, prof. Musílek, dr. Cimler, dr. 

Kühnová, dr. Olekšák, dr. Toman, Dr. Machková 

 

 

Hosté: doc. Kříž 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

 

doc. Musílek, Ing. Svoboda, Ing. Mourková, Mgr. Skoupilová, L.Mannová 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (dr. Myslivcová Fučíková) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Lipovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (dr. Kovalíková) 

4) Informace z oblasti studijní (dr. Myslivcová Fučíková) 

5) Informace z oblasti rozvoje (dr. Olekšák) 

6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Jakubík) 

7) Různé 
 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 

1. Nakopírovat studijní plány na další akademický rok 2025-2026 – splněno. 

2. Vyjádřit se k podepsaným připomínkám studentů v rámci studentského hodnocení vý-

uky – splněno. 

3. Svolat jednání Rad SP a poslat zápis z jednání ke studentskému hodnocení výuky – spl-

něno. 

4. Fakultní souhrnná zpráva ke studentskému hodnocení výuky – trvá. 

5. Plán osobnostního kariérního rozvoje tzv. POKR (do 31.5.) - trvá.  

6. Identifikace a dodání seznamu drahých přístrojů na PřF – trvá.  

 

K bodu 1) Informace z rektorátu – dr. Myslivcová Fučíková 

prof. Vaníček 

- Počty přihlášek ke studiu k 19.3.2025 bylo 4 200. Poznámka ohledně navyšování počtu 

zapsaných studujících pro další akademický rok, ideálně nenavyšovat – je nutné moni-

torovat KEN i fond „F“. Dále okomentoval dr. Toman za katedru biologie. K tomuto 

bodu mj. paní děkanka zmínila nástup zahraničního studenta na KBi, čeká se na vyřízení 

víz. 

- Úpravy SZŘ a SŘ s ohledem na novelu Zákona o VŠ. 
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- Informoval o nabídce vzdělávacích kurzů pro AP na další akademický rok, budeme vy-

užívat fakultní nabídky pro celou univerzitu. Tzv. mikrocertifikáty – proděkani byli 

informováni. 

- Studentské hodnocení výuky předmětů, termín evaluací, vyhodnocení kvalitativní 

zpětné vazby (fokusní skupiny). Na PřF proběhne fokusní skupina k Bc. studijnímu pro-

gramu Chemie v obou specializacích.  

- Proběhla diskuse k využívání AI (závěrečné práce). Bude se aktualizovat pokyn prorek-

tora, fakulty byly vyzvány k zasílání podnětů a návrhů na změny.   

 

Dr. Strobach 

- Rozbíhá se projekt ESF+, ERDF SP – je v realizaci, veřejné zakázky na stavební práce 

jsou v procesu. 

- Proběhla kontrola v rámci Ph.D. Infra, což okomentoval dr. Studnička za KFy a prof. 

Musílek za KCh. Prof. Musílek informoval, že se vyskytl problém s nezajištěním 

smlouvy k projektové dokumentaci (rekonstrukce místnosti S33), kterou dle něj mělo 

zajistit investiční oddělení UHK. 

- Co se týká „Trojvýzvy“, stále není jasné, zda bude financování v plné výši, je doporu-

čeno nerealizovat jakékoliv nákupy v rámci této výzvy.  

- Běží podpora pregraduální přípravy budoucích učitelů a učitelek (Pregraduál III.) – 

velmi obtížná administrace projektu zejména v rámci zahraničních cest. Okomento-

vala dr. Machková, že na PřF proběhla jedna zahraniční cesta a vše bylo bez 

komplikací (zajištěné v součinnosti s Ing. Doležalovou).  

- Dr. Myslivcová Fučíková otevřela téma souvislého pětiletého studia. Dr. Machková 

informovala, že na vzájemné schůzce bylo avizován termín předložení studijních 

plánů, a to do 1. 6. Do diskuse ohledně termínu SP a zda budou studenti zapsáni pouze 

pod PdF se vložili prof. Hubálovský, doc. Studnička, dr. Kühnová, prof. Musílek, doc. 

Trojovský. PřF trvá na souvislém pětiletém studiu, pokud redukovat, tak na SŠ. Pan 

rektor UHK na jednání RVH informoval, že se prozatím nic měnit nebude. Dr. Mysliv-

cová Fučíková ukončila diskusi, že bude nutné, aby PřF připravila a předložila vlastní 

návrh (dohodu) a apelovala na vážnost tohoto „problému“, kolem kterého panují ne-

jasnosti klíčové pro PřF. 

- Výzva SHUV – schválené 3 projekty (2× FF UHK a 1× PřF UHK). Vše partnerské, koor-

dinace v rámci fakult, další informace zajistí dr. Myslivcová Fučíková. 

- Příprava projektů OP JAK tzv. „Návraty“ – běží do konce dubna 2025. Okomentoval 

dr. Olešák ohledně sběru podkladů, koho se výzva týká, doba trvání vč. mezd. Do dis-

kuse se dále vložili doc. Studnička, doc. Lipovský a dr. Myslivcová Fučíková. Dotazy 

byly zodpovězeny.  

- PPSŘ – připravuje se akce „Hrajme si i hlavou“, možnost čerpání NPO a FPP, kontrola 

proběhne na konci dubna.  

- Byly zaslány podklady k vyplnění VZoČ na fakulty, žádost o spolupráci. 

- Množí se požadavky na podporu činnosti mimořádných sportovních úspěchů našich 

studentů. Tyto aktivity nelze hradit mimořádných stipendiem, pravděpodobně 

vznikne nová zakázka. V původní Koncepci rozvoje sportu na Univerzitě Hradec Krá-

lové 2020–2030 bylo upozorněno na potřebu vzniku Rady pro sport, která by měla 

kompetenci posuzovat tyto individuální žádosti.  
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- Podatelna a spisovna – přetrvávající problémy s fungováním eSSL. Plánovaný patch 

byl zastaven z důvodu možného kolapsu odesílání ve Stagu. IS STAG v poslední době 

kupí požadavky na další vývoj, některé nejsou řešeny i mnoho měsíců. Je vhodné řešit 

v rámci konsorcia VŠ. Bylo doporučeno předávat dokumenty (datové zprávy apod.) 

v dostatečném předstihu.  

 

 

Doc. Tomášková 

- V rámci financování SPEV byly prostředky přesunuty na fakulty, avšak došlo k chybě 

v pokynu. K nápravě je tak nyní připraven dodatek, o čemž byli proděkani informováni 

na schůzce. Změny se týkají hlavního řešitele projektů, kde nemůže být student 

magisterského studia, ale pouze doktorandi a akademici. Uchazeči budou požádáni o 

případné úpravy svých projektů.  

- Byla identifikována chyba v zobrazování autorů s dvěma pracovišti v OBD – pokud je 

jedno z pracovišť zanořené, po přenosu dat z Magionu se v OBD zobrazuje pouze 

hlavní pracoviště. Tito autoři proto nemohou mít zanořené pracoviště navázané k zá-

znamům.  

- Probíhá kontrola publikací pro RIV, okomentoval doc. Lipovský.  

- V rámci MEP byly schváleni všichni členové vč. prof. Nguyena. Byly odeslány SEZ 

k překladu – konkrétně Modul 3, zatímco Moduly 4 a 5 byly odeslány až 14. března 

2025. On site jednání proběhne v květnu  27.5. – 29.5. 

Dr. Stašová  

- Návštěva delegace ze strany strategického partnery University of Wroclaw se po-

souvá, zatím pravděpodobně na druhou polovinu října, přesný termín je v jednání. 

- Oblast česko-polské spolupráce (prof. Felcman) v rámci aktivit programového výboru 

III. kongresu polského čechoznavstva a českého polonoznavstva, který bude probíhat 

v roce 2028. Je nutná nominace koordinátorů na všech fakultách. 

- Je připravený celouniverzitní program “UHK to the World”, jehož koordinátorkou je 

Veronika Plchová (OZV). Zahraniční studenti prezentují svoje země a kulturu na ZŠ a 

SŠ. Na PřF neproběhlo, okomentovala dr. Kovalíková (nepovažujeme za přínosné pre-

zentovat zahraniční stáže za ZŠ). 

- Komentář Mgr. Cvrčka k obecným nostrifikacím, PřF se až příliš netýká.   

- V únoru byly podány celouniverzitní projekty Erasmus+ KA 131 a 171. Taktéž odešly 

4 projekty Erasmus KA2 (PdF UHK, FIM UHK, FF UHK, celouniverzitní), kde UHK figu-

ruje v roli spolunavrhovatelů. 

- Obnovuje se spolupráci s Ústavem pro jazykovou a odbornou přípravu UK, která má 

zájem o spolupráci. Nabízejí se možnosti prezentace studia v českém i anglickém ja-

zyce na UHK pro jejich studenty ročních přípravných kurzů. 

- Proběhlo setkání se zástupci ERV pojišťovny k oblasti pojištění cest do zahraničí. 

smlouvy pro letošní rok bez změn, ERV mobilní aplikace nabízí Digitální kartičku do 

peněženky (studenti standardně používají). Službu telemedicína – diagnóza méně zá-

važných zdravotních problému jako viróz po telefonu, ve vážnějších případech 

napojení na místní lékaře či aplikace Travel&Care: aktivní notifikace o nebezpečném 

stavu, možné kontakty na ZÚ, doporučené lékárny apod. 
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 Ing. Klicnar 

- Příprava rozpočtu UHK je v procesu. Dělení ukazatele K – odsouhlaseny poměry dě-

lení s tajemnicemi a tajemníkem fakult. PPK – na fakultách jsou veškeré podklady a 

data, kde v současné době probíhají kontroly. Na PřF – PPK je v pořádku a u ukazatele 

K se částka snižuje na 115 mil Kč dle informace Ing. Jakubíka. Do diskuse  se vložili 

dr.Myslivcová Fučíková a doc. Kříže ohledně ukazatele F, kde je celouniverzitní pro-

pad mínus 3,5 mil Kč.  

- Ohledně rozpočtu – bude prezentováno na zasedání Akademické obce, termín nebyl 

stanoven.  

- Vedla se debata k rekonstrukci budovy „C“, vznikají vícenáklady v souvislosti s obje-

vením historické výmalby, dekorativní výmalba nebyla v projektové dokumentaci 

(rozpočtu).  

 

Různé 

- V rámci setkání SešLost je plánováno rektorské volno již od 12.00 hod (termín bude 

oznámen, pravděpodobně v průběhu září).  

- Povinnost AP informovat do 30 dní o souběžných pracovních poměrech na jiných VŠ 

nebo výzkumných institucích (např. AV …) dle nové novely Zákona o VŠ. Evidence 

bude vedena v Magionu na kartě zaměstnance. Povinnost informovat v případě uza-

vření DPP či DPČ prozatím nebylo avizována (bude upřesněno). Na UHK proběhne 

v průběhu dalších měsíců, nebudou sankce, pokud se nestihne do zmíněných 30 dnů. 

Forma a další informace budou ještě následovat dle závěru jednání z kolegia rektora.  

 

 

K bodu 2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Lipovský 

- Referentka pro vědu Mgr. Rybáková je dlouhodobě nemocná, s emaily se prosím ob-

racejte na doc. Lipovského, v kopii Ing. Polívková. 

- Projekty GAČR: zatím zasláno 6 projektů ke kontrole, další 3 jsou avizované. Vedla se 

diskuse týkající se dodržování termínů v případě podávání projektů. 

- SPEV: podáno 18 žádostí za 3 898 738 Kč. K přidělení: 3 022 540 Kč. 

- Sebeevaluační zpráva MEP byla přeložena do angličtiny, v pondělí 24. 3. půjde na fi-

nální kontrolu kolegiem rektora. Někteří členové MEPů jiných univerzit po 2 školeních 

organizovaných MŠMT zvažují své odstoupení. Rozsah požadavků daleko přesahuje 

alokovaný počet hodin z MŠMT na jejich členství v MEP, proto se reálně obávají, že 

nebudou moci skloubit své běžné pracovní povinnosti s tímto členstvím. V případě 

UHK se jedná o prof. Berge (nominace z FF). 

- Byly dodány záznamy do RIV, v tomto či dalším týdnu bude u jednotek záznamů ře-

šeno s R. Vejvodou případné doplnění. 

 

Paní děkanka znovu otevřela téma k souvislému pětiletému programu, který bude akreditován 

na Pedagogické fakultě (jednalo by se tedy o studenty PdF?), a požádala pana rektora o bližší 

informace. Vedla se diskuse k diplomovým pracem, koncepce SZZ vs. praxe, nebude se jednat 

o tzv. major-minor. Pan rektor dodá přesnější informace, která fakulta si bude studenty vyka-

zovat a případně další informace.  
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K bodu 3) Informace z oblasti zahraničí – dr. Kovalíková 

- Doplnila informaci k letní škole, počty přihlášených jsou na KCh 6, KBi 4, na konci 

dubna proběhne schůzka, kde se bude řešit program a další záležitosti. 

 

K bodu 4) Informace z oblasti studijní – doc. Musílek 

Omluven – okomentovala dr. Myslivcová Fučíková.  

 

K bodu 4) Informace z oblasti rozvoje – dr. Olekšák 

- Poděkoval za dodání podkladů k Výroční zprávě o činnosti za rok 2024. 

- Dr. L. Schreiberová, koordinátorka Udržitelného rozvoje, osloví PřF v souvislosti s pří-

pravou plánu rozvoje.   

 

K bodu 6) Informace z oblasti ekonomické – Ing. Jakubík 

- Pan tajemník informoval o rozpočtu PřF, který je stále v pracovní verzi, běží diskuse 

na úrovni všech kateder. 

- Meziroční navýšení rozpočtu PřF by mělo přesáhnout 10 mil Kč ve volných zdrojích, 

zároveň se zvýšily náklady na energie. Ing. Jakubík vyzval přítomné k vzájemným dal-

ším diskusím nad rozpočtem kateder či PřF. Pan rektor okomentoval termín schválení 

rozpočtu UHK, možný termín schválení rozpočtu UHK je 9. 4. 2025 resp. ke konci 

dubna.  

 

K bodu 8) Různé 

- Dr. Kühnová – termín Akademické obce prozatím není znám, zasedání AS PřF dle 

situace.  

- Prof. Musílek – opakovaný problém s právním oddělením UHK, nedodržování ter-

mínů. Pan rektor okomentoval. Oprava klimatizace na katedře chemie je 

v procesu.  

- Prof. Hubálovský poděkoval Ing. Polívkové za přípravu podkladů k Vědecké radě 

(26. 3. 2025). 

- Paní děkanka – osloví proděkany, vedoucí kateder ohledně MEPu. Lenka Mannová 

zajistí prezentaci, stejný vizuální styl atd.  

 

 

Úkoly: 

 

1. Fakultní souhrnná zpráva ke studentskému hodnocení výuky 

 Kdo:   doc. Musílek 

Termín:  do 15. 4. 2025  

Komu:  e-mailem na rektorát dr. Dočekalové 
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2. Plán osobnostního kariérního rozvoje - tzv. POKR 

  Kdo:   vedoucí kateder 

Termín:  do 31.5.2025  

Komu:  děkanka PřF UHK 

 

 

3. Identifikace a dodání seznamu drahých přístrojů na PřF 

 Kdo:   tajemník PřF 

Termín:  28.02.2025 - trvá 

Komu:  VK PřF 

 

 

Zapsala: Ing. Monika Polívková                                         RNDr. Alena Myslivcová Fučíková, Ph.D. 

děkanka Přírodovědecké fakulty UHK 


